
SUPREME COURT OF CANADA

PRESS RELEASE

OTTAWA, July 31, 2003 - The Rt. Hon. Beverley McLachlin, Chief Justice of Canada, welcomed
the appointment today of Justice Morris J. Fish, from the Quebec Court of Appeal, to the Supreme
Court of Canada.  She expressed her congratulations to Justice Fish personally in a telephone
conversation.  The Chief Justice stated, “Justice Fish is a remarkable judge.  His experience and
expertise will undoubtedly be a great asset to the Supreme Court of Canada.  I am pleased that
Justice Fish will be able to take up his duties in time for the opening of the Fall Session on October
6th and that we will have a full complement of judges to tackle the upcoming cases on our agenda.”
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Legal Officer
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***

COUR SUPRÊME DU CANADA

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

OTTAWA, le 31 juillet 2003 - La très honorable Beverley McLachlin, Juge en chef du Canada, se
réjouit de la nomination à la Cour suprême du Canada de Monsieur le juge Morris J. Fish de la Cour
d’appel du Québec.  Elle a personnellement félicité le juge Fish lors d’une conversation
téléphonique.  La Juge en chef a déclaré : “Monsieur le juge Fish est un juge remarquable.  Son
expérience et son expertise feront de lui un réel atout pour la Cour suprême du Canada.  Je suis
particulièrement contente que le juge Fish puisse se joindre à nous à temps pour l’ouverture de la
session d’automne le 6 octobre prochain et que notre Cour soit au grand complet pour aborder les
affaires inscrites au rôle”.
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